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P r o t o k ó ł   

 
z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju 

Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka 

 

z dnia 5 grudnia  2018 r. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ostrów Mazowiecka  5 grudnia  2018 r. 

 



str. 2 
 

P r o t o k ó ł  
 

 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - 

Gospodarczego Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 5 grudnia 2018 

roku pod przewodnictwem p. Ewy Orzechowskiej – Przewodniczącej 

Komisji. 
 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

 

Na posiedzeniu Komisji swoją obecność odnotowało 5 członków Komisji. Nieobecna na 

posiedzeniu Komisji  była radna p. Renata Teresa Trojanowska ( lista obecności w załączeniu 

do protokołu ).  

 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Z-ca Burmistrza Miasta – p. Daniel Choinka; 

2. Skarbnik Miasta – p. Anna Wilczyńska. 

Proponowany  Porządek Obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i zatwierdzenie porządku obrad; 

2. Analiza projektu budżetu miasta na 2019 rok. 

3. Sprawy różne.  

AD. 1 

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska  dokonała otwarcia posiedzenia 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno - Gospodarczego Rady Miasta Ostrów 

Mazowiecka w dniu 5 grudnia 2018 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu  quorum 

Przewodnicząca  Komisji  przedstawił proponowany porządek obrad, który został przyjęty  

w głosowaniu: 

Jednogłośnie 5 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

AD. 2 

Analiza projektu budżetu miasta na 2019 rok. 

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Miasta p. Anny Wilczyńskiej o wprowadzenie do tematu planu dochodów i wydatków 

znajdujących się w projekcie budżetu miasta na 2019 rok.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że dochody zostały zaplanowane na 

poziomie 118 mln. zł. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska przedstawiła jak kształtują się 

wydatki ujęte w projekcie budżetu miasta na 2019 rok. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

zwróciła uwagę, że zwyczajem lat ubiegłych najbardziej interesującym punktem dla radnych 

są wydatki majątkowe. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że wydatki 

majątkowe zostały określone w projekcie budżetu miasta na kwotę 48 243 752, 36. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że wśród dochodów majątkowych znajdują się również 

dochody ze sprzedaży mienia. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że 

przedstawione powyżej informacje jest to ogólny zarys budżetu miasta na 2019 r.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do kwestii sprzedaży mienia. Radny zapytał 

jakie w związku z powyższym  składniki majątkowe zostały zaplanowane  do sprzedaży.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że są to w większości lokale, 

które są realizowane na wniosek i na rzecz głównych najemców łącznie z bonifikatą 

wynikającą z uchwały Rady Miasta.  

Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy zaplanowany do 

sprzedaży został również  lokal handlowy. Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska 

uzasadniła swoje pytanie tym, że w projekcie budżetu miasta zostało zaplanowane 

zmniejszenie wpływu z najmu. Przewodnicząca  Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała  

czy jest to również związane z powyższą kwestią.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że  przypadek, o który pyta 

radna dotyczy lokalu położonego przy ul. 3-go Maja. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka poinformował, że na chwilę obecną zostało również ogłoszone postępowanie 

przetargowe w/s.  

Radny p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu bonifikaty zapytał czy jest ona 

udzielana przy wykupie mieszkania.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że tak i jest ona zagwarantowana 

na podstawie uchwały Rady Miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że 

wysokość udzielanej bonifikaty zależy od wysokości dochodów wnioskodawcy. Skarbnik 

Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniała również, że każda sytuacja podlega oddzielnej 

weryfikacji i jest badana i rozpatrywana indywidualnie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do kwestii wykupu gruntów. Radny zwrócił 

uwagę, że na w/w zadanie zostało przeznaczone w budżecie miasta 1 mln. 300 tys. zł. Radny 

poinformował, że mieszkańcy ul. Zacisznej zgłaszają uwagi, że ich ulica nie jest 

uregulowana.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do kwestii podjętej przez 

radnego dotyczącej wykupu gruntów wyjaśnił, że kwota zapisana w projekcie budżetu 
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obejmuje decyzje wydane na podstawie programu RIT informując jednocześnie, że wykup 

gruntów pod budowę ul. Zacisznej nie jest przewidywany w kwocie, o której mówi radny.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że w przypadku ul. Zacisznej 

będzie ona również wykonywana zgodnie z projektem RIT z uwagi na to, że budowa ulicy 

będzie obejmowała również teren działki prywatnej. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel 

Choinka wyjaśnił, że wypłata odszkodowań w tym zakresie nastąpi dopiero z chwilą kiedy 

zostanie wykonany projekt budowy w/w ulicy.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy jest możliwe do wcześniejszego oszacowania 

w jakiej kwocie należałoby zabezpieczyć środki finansowe z przeznaczeniem pod wykup 

gruntów na realizację ul. Zacisznej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że kwota przeznaczana na 

wykup gruntów za m 
2
 wynosi od 18 do 25 zł.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił się z prośbą o uwzględnienia kwoty na wykup 

gruntów pod realizację inwestycji ul. Zacisznej w projekcie budżetu miasta na 2020 rok.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy kwestia terenu przy ul. 3-go Maja  

 znajdującego się przy kościele pw. WNMP została już uregulowana.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że kwestia, o którą pyta 

radny nie została jeszcze uregulowana.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu rozmowy przeprowadzonej  

w powyższym zakresie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich dotyczącej gruntu przy  

ul. 3-go Maja. Radny poinformował, że z powyższej rozmowy wynikało, że do puki kwestia 

wykupu gruntu nie zostanie uregulowana to miasto nie będzie miało żadnego wpływu na tą 

drogę. Radny zwrócił uwagę, że do chwili kiedy kwestia ta nie zostanie uregulowana nie 

będzie możliwe wykonanie inwestycji budowy chodnika przy ul. 3-go Maja. Radny poddał 

pod rozwagę jak wygląda w oczach mieszkańców miasta sytuacja gdzie po jednej stronie 

ulicy jest ładny, nowy chodnik natomiast po drugiej stronie ulicy znajduje się stary, połamany 

chodnik. Radny zawrócił się z prośbą do Z-cy Burmistrza Miasta p. Daniela Choinki aby 

uregulować w końcu własność gruntu a następnie wykonać remont chodnika przy ul. 3-go 

Maja. Radny wyraził opinię, że mieszkańcy tego rejonu miasta nie są mieszkańcami drugiej 

kategorii tylko tak samo jak pozostali płacą podatki i również chcieliby korzystać z dobrego 

chodnika. Radny wyraził zdanie, że 40 lat temu chodnik ten był w lepszym stanie niż na 

chwilę obecną co oznacza, że miasto zamiast rozwijać się to się cofa.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do kwestii poruszonej przez 

radnego poinformował, że cały odcinek ul. 3-go Maja został zaplanowany pod inwestycję 

budowy ciągów pieszo – rowerowych w tym również przejścia dla pieszych przy w/w ulicy. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że MZDW projektując drogę 627 

również ma w planach projekt i remont w/w chodnika.  
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Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do wypowiedzi Z-cy Burmistrza Miasta  

p. Daniela Choinki odpowiedział, że nie jest to prawa.  

Radny p. Waldemar Pałys odnosząc się do tematu budowy chodnika przy ul. 3-go 

Maja wyraził zdanie, że może należałoby przyjąć do wiadomości zapewnienia, że przy 

większej inwestycji prowadzonej na obszarze, o którym mowa zostanie również wykonana 

budowa i remont w/w chodnika.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał jaka kwota w projekcie budżetu na 2019 rok 

została zaplanowana na remont chodników na terenie miasta.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że kwota zaplanowana na 

2019 rok na remont chodników wynosi 300 tys. zł.  

Radny p. Bogusław Konrad w związku z powyższym zapytał czy można składać 

wnioski lub uwagi co do miejsc wymagających remontu chodzika czy może zostało to już 

zaplanowane.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że jest możliwe składanie 

zgłoszeń w powyższym zakresie.  

Radny p. Bogusław Konrad poinformował, że złożył zgłoszenie w/s budowy chodnika 

na ul. Pasterskiej.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zostanie to wzięte pod 

uwagę i rozważone.  

Radny p. Waldemar Pałys nawiązując do tematu zwrócił uwagę, że na kwestię 

dotyczącą ul. Młyńskiej. Radny zauważył, że przy wykonaniu w/w ulicy został pozostawiony 

mały odcinek drogi wymagający również budowy lub remontu. Radny zwrócił się z pytaniem 

czy jest to spowodowane, że ulica ta nie została wykonana w całości.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odnosząc się do pytania radnego wyjaśnił, 

że odcinek, o który pyta radny należy do MZDW wobec czego wykonanie budowy lub 

remontu na tym odcinku było niemożliwe do zrealizowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując ponownie do tematu chodnika przy ul. 3-go 

Maja zapytał kiedy zostanie uregulowany stan prawny tych gruntów i kiedy zostanie 

wykonany chodnik przy ul. 3-go Maja naprzeciw kościoła pw. WNMP. Radny zapytał czy 

zostanie to zrobione w ciągu jednego roku, dwóch, trzech czy w ogóle.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na chwilę obecną nie jest 

w stanie udzielić odpowiedzi na zadane przez radnego pytanie.  

Radny p. Stanisław Dylewski w następnej kolejności nawiązał do tematu projektu 

inwestycji budowy stacji CPN. Radny zwrócił uwagę, że z posiadanych przez siebie 

informacji wynika, że projekt budowy chodnika obejmuje wyłącznie obszar stacji CPN  

i został  on wykonany przez inwestora.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do tematu inwestycji stacji CPN zapytał na 

jakim etapie na chwilę obecną znajduje się ta inwestycja.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że na etapie procedury 

uzyskania decyzji środowiskowej.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy jest możliwe zablokowanie przez miasto tej 

inwestycji.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka nawiązując do pytania radnego 

odpowiedział, że to co było możliwe został zrobione w tej sprawie.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu inwestycji budowy ul. Na Plance. 

Radny zapytał co zostało zaplanowane do realizacji w ramach zaplanowanej na to zadanie 

kwoty.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że w ramach tych środków 

została przewidziana do realizacji budowa drogi na odcinku ulicy gdzie znajdują się 

zabudowania.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę aby przy wykonywaniu inwestycji ul. Na 

Polance materiały budowlane były dostarczane tą częścią drogi i w kierunku gdzie nie została 

jeszcze utwardzona nawierzchnia drogi. Radny uzasadnił swoją prośbę tym, że w wielu 

przypadkach wykonawcy wybierają skróty często niszcząc przy tym już wykonaną 

nawierzchnię. Radny w następnej kolejności nawiązał do tematu podłączenia przyłączy gazu. 

Radny poinformował, że mieszkańcy ul. Traugutta zgłaszali zainteresowanie powyższym 

tematem. Radny w związku z powyższym zapytał czy podłączenie gazu leży w kompetencji 

Urzędu Miasta.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto nie jest 

właściwym adresatem w tym zakresie informując jednocześnie, że wnioski z tego zakresu 

należy składać do Mazowieckiej Spółki Gazownictwa.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy w planach miasta jest wykup gruntów  

z przeznaczeniem pod cele inwestycyjne. Radny przypomniał, że w minionej kadencji 
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zwracał się do władz miasta aby wykupić grunty po Agencji Mienia Wojskowego. Radny 

poinformował, że jego propozycja nie spotkała się z żadnym odzewem ponieważ nikt z osób 

decyzyjnych nie był zainteresowany.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązując do powyższej wypowiedzi zapytał czy teren,  

o którym mówi radny należy miasta czy do gminy.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że teren, o którym mówi czyli po Agencji 

Mienia Wojskowego należy do gminy. Radny wyraził zdanie, że pomimo to sprawą powinien 

zainteresować się burmistrz ponieważ nowe inwestycje oznaczają również nowe podatki. 

Radny zwrócił uwagę, że powyższy teren znajduje się na pograniczu miasta z gminą. Radny 

poinformował, że z rozmowy przeprowadzonej w powyższym zakresie z Wójtem Gminy 

wynika, że gdyby miasto było zainteresowane tematem zakupu tego terenu byłby on w stanie 

nakłonić Radę Gminy do przesunięcia granicy pomiędzy miastem a gminą o ten teren. Radny 

poddał pod rozwagę dlaczego wobec powyższych zapewnień miasto miałoby z tego nie 

skorzystać.  

Radny p. Paweł Pecura odnosząc się do tematu podjętego przez radnego zapytał przez 

kogo został zakupiony teren, o którym mowa.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że teren ten został podzielony na działki  

i następnie został zakupiony przez nabywcę prywatnego. Radny następnie nawiązał do 

wypowiedzi Pani Minister z OFR (Ostrowskie Forum Rozwoju). Radny przypomniał, że  

z powyższej wypowiedzi wynikało, że bez nowych zakładów nie ma rozwoju miasta. Radny 

jako jednostkę samorządową godną wzięcia przykład w powyższym zakresie podał miasto 

Przasnysz.  

Radny p. Bogusław Konrad odniósł się do tematu utworzenia strefy ekonomicznej  

w mieście Przasnysz. Radny zapytał jak na chwilę obecną wygląda efekt utworzenia 

powyższej strefy.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do pytania radnego poinformował, że 

Przasnysz na chwilę obecną otrzymało dofinansowanie w wysokości 11 mln. zł jednocześnie 

informując, że na daną chwilę trwa uzbrajanie terenu. Radny w następnej kolejności nawiązał 

do tematu miasta Suwałki. Radny zwrócił uwagę, że w/w mieście zostały utworzone dwie 

strefy gospodarcze i trzy podstrefy gospodarcze. Radny następnie nawiązał do tematu wzrostu 

zatrudnienia. Radny zwrócił uwagę, że w czasie trwania kadencji gdy Burmistrzem Miasta 

był Pan Władysław Krzyżanowski liczba osób zatrudnionych w Urzędzie Miasta wynosiła 65 

osób natomiast w chwili obecnej liczba ta wynosi około 100 osób. Radny w związku  

z powyższym zauważył, że w czasie gdy zatrudnienie kształtowało się na niższym poziomie 

koszty ponoszone na administrację wynosiły 790 tys. zł. natomiast na chwilę obecną nastąpił 

ich znaczny wzrost i kształtują się one na poziomie 1 mln. 400 tys. zł.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do tematu środków finansowych 

ponoszonych na wynagrodzenia wyjaśniła, że na  Urząd Gminy i jego obsługę zostało 

zaplanowane 7 mln. 700 tys. zł.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do wypowiedzi Skarbnik Miasta p. Anny 

Wilczyńskiej zapytał ile wobec tego z tej kwoty zostało przeznaczone na wynagrodzenia dla 

pracowników.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że z wyżej wskazanej kwoty na 

wynagrodzenia dla pracowników zostało przeznaczone 4,5 mln. zł.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy powyższa kwota obejmuje wyłącznie 

wynagrodzenia pracowników Urzędu Miasta czy również osób zatrudnionych w jednostkach 

pomocniczych.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że są to wyłącznie środki 

przewidziane na pokrycie wydatków związanych z kosztami ponoszonymi na wynagrodzenia 

dla pracowników Urzędu Miasta.  

Radny p. Stanisław Dylewski poddał pod rozwagę jak za rok lub dwa lata będzie 

wyglądała sytuacja miasta jeżeli na chwilę obecną powstaje wiele nowych instytucji kultury, 

które będą finansowane ze środków miasta natomiast nie powstają żadne nowe inwestycje, 

które przynosiłyby dochody dla miasta w postaci podatków. Radny wyraził opinię, że takie 

działanie będzie miało odzwierciedlenie w braku  środków na remonty chodników, ulic czy 

budowę nowych ulic. Radny poddał pod zastanowienie czy powyżej wskazany kierunek 

działań władz miasta jest na pewno dobrym kierunkiem. Radny zwrócił uwagę, że nowe 

podatki i ich wpływ do miasta pozwoliły by na to, że rozwój miasta samby się rozkręcał.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska odnosząc się do tematu poruszonego 

przez radnego zapytała czy na chwilę obecną pewną informacją jest, że nowo powstałe 

miejsca kultury nie będą w stanie same ze swojej działalności pokryć kosztów swojego 

utrzymania.   

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska nawiązując do tematu dyskusji zwróciła uwagę, 

że budżet miasta w 2011 roku kiedy funkcję burmistrza pełnił Pan Władysław Krzyżanowski 

był o połowę mniejszy niż na chwilę obecną.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę na kwestie dotyczące migracji 

mieszkańców miasta do większych miast. Radny w związku z powyższym poddał pod 

rozwagę zastanowienie się nad tematem braku rozwoju miasta. Radny wyraził opinię, że do 

kompetencji miasta należy przygotowanie i zapewnienie terenów inwestycyjnych.  

Radny p. Paweł Pecura nawiązał do tematu stref ekonomicznych zwracając 

jednocześnie uwagę, że od czerwca br. nastąpiły zmiany w prawie. Radny poinformował, że 
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zgodnie z wejściem w życie nowych przepisów cała Polska jest jedną wielką nową strefą 

ekonomiczną.  

Radny p. Stanisław Dylewski odnosząc się do powyższej wypowiedzi radnego wyraził 

zdanie, że podstawą do utworzenia nowych inwestycji są tereny inwestycyjne. Radny  

w następnej kolejności nawiązał do tematu ulotki przedwyborczej Burmistrza Miasta  

p. Jerzego Bauera. Radny przypomniał, że według jednego z zapisów burmistrz deklarowała 

wykup gruntów po byłej „Nasycalni” z przeznaczeniem pod tereny inwestycyjne. Radny 

zauważył, że powyżej przedstawione plany nie udały się z różnych przyczyn zwracając 

jednocześnie uwagę, że wobec powyższego może należałoby szukać nowych terenów.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jak na chwilę obecną 

przedstawia się prawa terenów pod inwestycję oraz czy miasto posiada takie tereny.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że miasto jest w znaczny 

sposób ograniczone w tym zakresie informując jednocześnie, że wokół miasta znajdują się 

tereny należące do Gminy Ostrów Mazowiecka.  

Radny p. Bogusław Konrad nawiązał do tematu dworca PKS. Radny poinformował, że 

z informacji uzyskanych na jednej z Komisji wynika, że będą prowadzone rozmowy w/w 

sprawie mające na celu przywrócenie funkcjonowania dworca. Radny zauważył, że na chwilę 

obecną została wydana decyzja pozwalająca na zatrzymywanie się autobusów przy  

ul. Kościuszki.  Radny zapytał czy istnieje możliwość aby nowy właściciel wydzierżawił dla 

miasta teren gdzie znajdował się przystanek PKS.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy miasto ma jakieś wypływy 

z tej racji, że autobusy zatrzymują się przy ul. Kościuszki.  

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał skąd wziął się pomysł aby autobusy 

zatrzymywały się przy ul. Kościuszki. Radny wyraził zdanie, że właściwym działaniem  

w tym zakresie byłoby uprzednie zorganizowanie negocjacji i konsultacji społecznych  

z mieszkańcami tej ulicy. Radny wyraził opinię, że niewłaściwe jest podejmowanie decyzji  

w tym zakresie szkodząc przy tym mieszkańcom.  

Radny p. Bogusław Konrad zwrócił uwagę, że może argumentem przemawiającym za 

lokalizacją postoju autobusów na ul. Kościuszki było to, że nie było więcej żadnej innej 

lokalizacji.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że oczywiście tak.  

Radny p. Waldemar Pałys zapytał jak przedstawia się na chwilę obecną sytuacja z tym 

terenem oraz czy w/w teren został już przez kogoś zakupiony.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zostaną podjęte właściwe 

działania mające na celu wznowienie działalności PKS oraz bazy dla osób oczekujących.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy jest możliwość na to aby 

przedłużyć jedną z linii komunikacji miejskiej o osiedla przy ul. Wileńska. Przewodnicząca 

Komisji p. Ewa Orzechowska uzasadniła swoją wypowiedź tym, że na w/w osiedlu 

zamieszkuje dużo osób starszych, które nie są w żaden sposób zmotoryzowane.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu ul. Kościuszki. Radny zwrócił 

uwagę, że środki przeznaczone na realizację w/w inwestycji zostały zdjęte z budżetu w br. 

Radny zauważył, że na wykonanie w/w inwestycji został sporządzony projekt, którego 

ważność wynosi dwa lata.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zapytał czy mowa jest o budowie 

skrzyżowania ul. Kościuszki/ Warchalskiego/ ks. Sobotki.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że tak.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zauważył, że inwestycja ta nie została 

wcale wyrzucona z budżetu.  

Radny p. Stanisław Dylewski odpowiedział, że jeżeli zostały ogłoszone w/w sprawie 

trzy przetargi, które nie przyniosły żadnego rezultatu to wygląda to tak jak by to zadanie 

zostało wyrzucone z budżetu. Radny zauważył, że władze miasta powołują się na planowane 

pozyskanie środków zewnętrznych celem realizacji tego zadania. Radny wyraził zdanie, że 

jeżeli jednak zamierzone działania nie przyniosą efektu, inwestycja nie zostanie zrealizowana 

a tym samym przepadnie ważność projektu. Radny przypomniał, że powyższy projekt 

kosztował 26 tys. zł. Radny zapytał czy inwestycja budowy sygnalizacji świetlnej na w/w 

skrzyżowaniu zostanie wykonana w 2019 roku.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że zadanie, o które pyta 

radny zostało zapisane w projekcie budżetu miasta na 2019 rok jako przebudowa ul. 

Kościuszki. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka wyjaśnił, że umieszczenie tego 

zadania w prowizorium budżetowym ma związek z planowanym pozyskaniem środków 

zewnętrznych na to zadanie. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że 

jeżeli zostanie uzyskane pozwolenie na drogę to od razu również i na budowę sygnalizacji 

świetlnej. Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że jeżeli wniosek  

o pozyskanie dofinansowania nie przejdzie i środki nie zostaną pozyskane to kwota, która 

została ujęta w budżecie może zostać przeznaczona na budowę sygnalizacji świateł.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jak przedstawia się sytuacja 

spłaty kredytu.  Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała jaka części środków 

własnych miasta będzie przeznaczona na pokrycie zaciągniętego kredytu w danym rok.  
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Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odnosząc się do powyższego pytania 

Przewodniczącej Komisji odpowiedziała, że trudno jest udzielić odpowiedzi w powyższym 

zakresie ponieważ ulega to ciągłej zmianie. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała, że orientacyjnie kształtuje się to na wysokości 2,8 % budżetu.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu artykułów zamieszczanych  

w gazetkach promocyjnych „Biuletynie Informacyjnym” wydawanych przez Urząd Miasta. 

Radny poinformował, że tylko pracownicy promocji miasta mają prawo zamieszczania 

artykułów do w/w gazetek natomiast radnym takie prawo już nie przysługuje. Radny wyraził 

opinię, że jest to działanie niewłaściwe ponieważ radny również powinien mieć prawo 

umieszczenia swojego artykułu.  

Radny p. Paweł Pecura zapytał co należy rozumieć przez zapis zawarty w projekcie 

budżetu miasta na 2019 rok pod nazwą rozliczenia różne.  

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska odpowiedziała, że pod tym zapisem kryją się 

rezerwy.  

AD. 3 

Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy ktoś z pośród członków 

Komisji ma jakieś pytania w punkcie sprawy różne. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że na chwilę obecną trwają 

pracę nad trzema projektami uchwał, które będą zgłoszone do porządku obrad najbliższej sesji 

Rady Miasta. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska wyjaśniła, że będą to projekty uchwały 

w/s zmiany uchwały budżetowej na 2018 r, WPF oraz projekt uchwały w/s wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2018. Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska 

poinformowała również, że w wydatkach niewygasających znajdą się głównie dokumentację.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązał do tematu funkcjonowania sklepu przy ul. 3-go 

Maja. Radny poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Oświaty gościli mieszkańcy 

osiedla znajdującego się w sąsiedztwie w/w sklepu. Radny zwrócił uwagę, że mieszkańcy 

zwrócili się z prośbą o rozwiązanie problemu funkcjonowania sklepu usytuowanego przy  

ul. 3-go Maja. Radny przypomniał, że problem ten był wielokrotnie już zgłaszany. Radny na 

potwierdzenie uwag związanych z uciążliwościami wynikającymi z funkcjonowania tego 

sklepu okazał zdjęcie. Radny w następnej kolejności odczytał wniosek Komisji Oświaty 

wypracowany w poprzedniej kadencji dotyczący w/w problemu. Radny wyraził nadzieje, że 

Komisje Rady Miasta ustosunkują się pozytywnie do prośby mieszkańców. Radny 

poinformował, że zachowania osób kupujących i spożywających alkohol w/w sklepie jest nie 

tylko uciążliwy dla mieszkańców osiedla ale również bardzo demoralizujący. Radny zwrócił 

uwagę, że z wypowiedzi mieszkańców miasta wynika, że do puki nie było sklepu nie było 
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również problemu. Radny jako przykład podał sklep funkcjonujący przy ul. 11-go Listopada. 

Radny zauważył, że powyższy problem jednak został bardzo szybko rozwiązany przez 

ówczesne władze miasta. Radny zaapelował aby na przyszłość przy wydawaniu koncesji na 

sprzedaż alkoholi bacznie analizować lokalizację danego sklepu i nie wydawać koncesji 

sklepom zlokalizowanym w obrębie szkół, przedszkoli czy innych tego rodzaju placówek. 

Radny wyraził zdanie, że każda wypracowana i podjęta uchwała ma służyć nie urzędowi  

a mieszkańcom. Radny wyraził opinię, że koncesja na sprzedaż alkoholu dla sklepu przy  

ul. 3-go Maja nie powinna być w ogóle wydana.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy w przypadku sklepu przy ul. 3-go Maja 

zostały spełnione warunki pozwalające na wydanie koncesji na sprzedaż alkoholu. Radny 

następnie nawiązał do tematu projektu uchwały w/s zasad ustalania na terenie Miasta Ostrów 

Mazowiecka miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. Radny zwrócił uwagę, że 

z powyższego projektu uchwały wynika, że łączna liczba zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych wynosi 123. Radny zauważył, że dalej natomiast w innym punkcie liczbę  

zezwoleń określono na 19. Radny zapytał z czego to wynika.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że różnica w liczbie, o którą 

pyta radny wynika z tego, że liczba licencji została rozbita według składu procentowego 

alkoholu.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do tematu projektu uchwały, o którym mówi 

radny wyraził zdanie, że nad tematem w/w projektu uchwały powinna pochylić się Komisja 

Oświaty. Radny wyraził zdanie, że powyżej wskazana Komisja przy pracy na w/w projektem 

uchwały powinna również podjąć właściwe działania w zakresie dotyczącym rozwiązania 

problemu mieszkańców osiedle przy ul. 3-go Maja.  

Radny p. Bogusław Konrad odnosząc się do tematu koncesji udzielonej właścicielowi 

sklepu przy ul. 3-go Maja zawrócił uwagę, że nie są mu znane warunki udzielenia koncesji. 

Radny wyraził zdanie, że jeżeli osoba ta spełnia warunki wymagane do uzyskania koncesji na 

sprzedaż alkoholu to nie było powodu aby mu tej koncesji nie udzielić. Radny zauważył, że 

właściciel w/w sklepu nie jest odpowiedzialny za to co dzieje się poza miejscem sprzedaży.  

Przewodnicząca Komisji p. Ewa Orzechowska zapytała czy teren, na którym mają 

miejsce zakłócania porządku jest to teren sklepu czy osiedla.  

Radny p. Stanisław Dylewski nawiązując do powyższego pytania Przewodniczącej 

Komisji p. Ewy Orzechowskiej odpowiedział, że zakłócania porządku, o których mowa mają 

miejsce na terenie osiedla.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał o zasady funkcjonowania sklepów całodobowych 

sprzedających alkohol. Radny zapytał w jaki sposób można ograniczyć działanie tych 

sklepów oraz czy można zakazać sprzedaży alkoholu w godzinach nocnych.  
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Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że aby ograniczyć godziny 

sprzedaży napojów alkoholowych należy podjąć właściwą uchwałę w tym zakresie.  

Radny p. Bogusław Konrad zapytał czy poza tym jednym sklepem przy ul. 3-go Maja 

są jeszcze jakieś inne sklepy sprzedające alkohol przez całą dobę.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że tak jednocześnie 

informując, że są to przede wszystkim wszystkie stacje paliw. Z-ca Burmistrza Miasta  

p. Daniel Choinka zwrócił uwagę, że jeżeli zostanie wprowadzony zakaz sprzedaży alkoholu 

w godzinach nocnych to obejmie on teren całego miasta i wszystkie punkty.  

Radny p. Bogusław Konrad w następnej kolejności nawiązał do tematu cmentarza 

znajdującego się przy ul. Wiśniowej. Radny zwrócił uwagę, że teren w/w cmentarza jest 

dzierżawiony. Radny zapytał czy w związku z powyższym istnieje możliwość instalacji 

świetlnej w obrębie tego cmentarza.  

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka zapytał czy chodzi o instalację oświetlenia 

na parkingu znajdującego się przy cmentarzu.  

Radny p. Bogusław Konrad odpowiedział, że nie jednocześnie wyjaśniając, że chodzi 

o instalację oświetlenia na cmentarzu. Radny poinformował, że rozumie, że odpowiedzialnym 

za w/w teren jest dzierżawca. Radny w związku z powyższym zwrócił uwagę, że gdyby 

miasto wystąpiło do niego z pismem informującym, że jest taka sugestia od mieszkańców to 

być może dzierżawca rozważy możliwość ich instalacji.  

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą aby władze miasta zadbały o stan 

chodników na terenie miasta.   

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że całe centrum miasta 

zostało przewidziane do programu rewitalizacji wobec czego na chwilę obecną należy 

zaczekać z działaniami w tym zakresie.   

Więcej głosów nie było. 

Na tym posiedzenie zakończono.     Przewodnicząca Komisji 

Ewa Orzechowska 
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